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Skolebestyrelsesmøde mandag d. 16. december 2024 kl. 19.00 – 21.30.  

 

Mødeleder: Mette 

 

Ordstyrer: Jan 

 

Vi starter med en lille julefrokost – en platte fra Halles cafeteria + risalamande.  

 

Afbud: 

   

 

Dagsorden:  

 

 

62/2024 Godkendelse af referat fra sidste gang 

Referat godkendt 

 

63/2024  Nyt fra elevrådet 

Elevrådet giver æbleskiver til afdelingen i denne uge. 

 

64/2024 Glasgang 2025  

- Beslutning om hvilket et løsningsforslag vi går videre med. 

- Valg af repræsentant fra bestyrelsen til at deltage i processen.  

Se bilag.  

Vi drøftede forskellige løsningsforslag for en glasgang og besluttede os for at gå videre med en 

glasgang 1:1 med garderobeløsning 

Repræsentant fra bestyrelsen til deltagelse i processen – Anne Weise 

Vi drøftede idéer til glasgangen blandt små kubler man kan sidde i. 

 

65/2024 SFO News: 

- 2 pædagogstillinger ledig pr. 1/3 og 1/5  

- Udviklingsdag med fokus på organisering, kostpolitik og digital trivsel.    

- Kasketter til nye folk  

Der blev orienteret omkring SFO og de tanker vi går med i forbindelse med, at der skal ansættes 

nye folk for to pædagoger i SFO’en.  

Vi drøftede forskellige muligheder for, hvordan den ideelle Sfo kunne være. 

 Skal vi have sendefri SFO? 
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Skal vi organisatorisk lave ændringer? 

Kan vi lave flere spændende ting?  

Kan man slippe for overgangen mellem 2. og 3. klasse? 

Koordinatorfunktion/tovholder/ledelse? 

Bestyrelsen glæder sig til at høre nærmere om kostpolitik i SFO. Bestyrelsen ønsker, at der skal 

tænkes kostpolitik hele vejen rundt. Fødselsdage, SFO og Guffen. 

 

Skole News: 

- Screening for høj intelligens i 1. årgang  

- Opfølgning APV  

- Ansættelser af barselsvikarer i 1. og 2. årgang – evaluering af proces.  

- Folkeskolens kvalitetsprogram – hvad betyder det for skoleåret 25/26? 

 

Screening for høj intelligens – Signe fortalte om de tre tjeklister, som vi arbejder ud fra. Scree-

ningsværktøjet er et redskab skolen har og det er skolen der tager stilling til, hvem man har under 

luppen. 

Folkeskolens kvalitetsprogram – Der sker nogle faglige ændringer, som vi tager med på næste be-

styrelsesmøde. 

Ansættelse af to barselsvikarer. Vi havde gode ansøgere og gode folk kaldt til samtale. Vi har ansat 

to lærere – den ene i et 3 mdr.’s barselsvikar og en lærer i et års begivenhedsbestemt stilling – også 

et barselsvikariat. 

APV, vi har lavet forskellige indsatsområder i forbindelse med vores APV. 

 

66/2024 Økonomi  

- Forventet resultat for skolens økonomi 2024. 

- Budgetmæssige prioriteringer omkring Makerspace 2025.  

- Princip for budget og økonomi skal revideres – ikke de store ændringer.  

Se bilag.   

 

-Forventet resultat for skolens økonomi. Vi har forsøgt at ramme det budget vi har sendt ind. Vi har 

købt interaktive skærme til alle klasser, vi har købt virtuelle kurser på abonnement, vi får lakeret 

gulv i gymnastiksalen og vi har indkøbt engangsmaterialer og Copydan for skoleåret 2025/26. 

-Vi arbejder med et budget omkring Makerspace med inddragelse af et udvalg af medarbejdere. 

-Vi skal have revideret princippet for budget og økonomi. Den revideres og tages med næste gang 

til underskrift. 

 

 

67/2024 Princip for forældrebetaling  

- Debat og herefter revidering af princippet.  

Se bilag.  

 

Vi drøftede vores princip for forældrebetaling og om vi har brug for at få det revideret? Det har 

været diskuteret på 6. årgang da det måske ikke holder i virkeligheden? 

Vi vil drøfte princippet med skoledelen. 
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68/2024 Skoleudviklingssamtale 7. marts 2025  

- Deltagere 

- Indhold  

Morten orienterede om at vi skal holde skoleudviklingssamtale og ledelsen må invitere en med fra 

bestyrelsen. I hører nærmere. 

 

69/2024   

  Nyt fra formanden: 

Nyt fra ledelsen:  

Politikkerne er meget interesseret i måden at drive skole i Líllehammer, Norge og man vil i Herning 

kommune gerne finde ud af, om kommunen kan nærme sig de tanker de har der. 

Vi har haft besøg af citychefen og  

  

 

70/2024 Eventuelt 

- Henvendelse fra forælder ang. knager på 1. årgang, blev drøftet. Knager er i gang 

med at blive sat op 

- Skolevenner opstart – CJ orienterede 

- Blå futter, er det et problem? – Tydeligt skilt med blå futter.  

 

Punkter til næste møde:  

- Vold og trusler. 

 

 

Ref. Christine    Mvh. Mette og Morten 
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